
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 06.12.2016 v zasadačke Obecného úradu 

v Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Ľubomír Glejtek  
                      Ing. Igor Malko 
                      Ing. Rastislav Košút 
                      Oto Rajniak 
                      Viera Zímeľová 
                      Ing. Martin Matula 
- príloha č. 1 
Ostatní prítomní :     Ing. Jaroslava Tureková, hlavný kontrolór obce  
                                     
 
Verejnosť:   Marta Klimasová 
 
 
 
1. Otvorenie  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V 
úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a skonštatovala, že počet 
prítomných poslancov je 7 , t.j. Obecné zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 
Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesení  
4. Správa DHZ o činnosti za rok 2016 
5. Schválenie rozpočtu na rok 2017 bez programovej štruktúry 
6. Prerokovanie vyradenia položiek z majetku obce 
7. Prerokovanie plánu práce hl. kontrolórky na I. polrok 2017 
8. Rozpočtové opatrenie č XIII/2016 
9. Došlá korešpondencia, rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver 

Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 
  
Obecné zastupiteľstvo schválilo predložený Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva.  
 
 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Zapisovateľ: Ing. Jaroslava Tureková  
Návrhová komisia a overovatelia zápisnice: Ing. Glejtek, Ing. Košút, p. Lučanský                        
                                                                       Ing. Matula p. Zímeľová 



 
3. Kontrola uznesení  
a/   Starostka obce konštatovala, že predsedovi inventarizačnej komisie bola daná úloha spracovať 
zoznam vecí na vyradenie a likvidáciu neupotrebiteľného majetku ZŠ obce Bystrička, zverejniť ho na 
webovej stránke obce a nástenke. 
Úloha bola splnená, zoznam je vyvesený na webovej stránke obce a úradnej tabuli pred obchodom COOP  
Jednota. 
b/  Poslanci mali sformovať požiadavky k Dodatku č. 1 k Zmluve o pripojení k IS DCOM na základe 
doloženej zmluvy. 
Starostka informovala poslancov, že ani iné obce tento Dodatok č. 1 k Zmluve o pripojení k IS DCOM 
nepodpísali. Táto problematika je v riešení. 
c/   Predseda stavebnej komisie mal zvolať jednanie s Ing. Bártom ohľadne riešenia odvodnenia stavby 
– pozemok oproti obchodu Jednota. 
Úloha bola splnená, Ing. Glejtek sa stretol s Ing. Bártom za účelom možnosti riešenia danej problematiky. 
Po podrobnom vysvetlení problému, navrhol aj možné riešenia daného problému. Vysvetlil, že Ing. Bárta 
súhlasí s odvodnením svojho pozemku, ak obec určí, kde má túto vodu odviesť, pretože keď túto vodu 
odviedol do kanála ktorý je vedľa pána Švajdu, tak tento odtok nefungoval a vytápal svojho suseda pána 
Švajdu.  Obecné zastupiteľstvo rozhodlo, že aby si Ing. Bárta odviedol vodu na svojom pozemku do 
juhozápadnej časti pozemku do vsakovacej jamy,  ak to nebude stačiť, budú sa hľadať ďalšie riešnia. 
 

4. Správa DHZ o činnosti za rok 2016 
 
Starostka obce v krátkosti poinformovala poslancov, že DHZ poslal Správu za činnosť za rok 2016 ako aj 
plán práce na rok 2017. Príloha č.2 
K návrhu neboli vznesené iné návrhy, preto starostka obce dala za návrh hlasovať.  
 

5. Schválenie rozpočtu na rok 2017 bez programovej štruktúry 
 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
Príloha č.3 
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 

6. Prerokovanie vyradenia položiek z majetku obce 
 
Materiál bol poslancom predložený.  
Vyradenie položiek z majetku obce v zmysle priložených príloh, starostka obce dala za návrh hlasovať.  
Príloha č.4 
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržalo sa: 0  
 

7. Prerokovanie plánu práce hl. kontrolórky na I. polrok 2017 
 
Predkladá Ing. Jaroslava Tureková. príloha č.4 
Materiál bol poslancom predložený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Poslanci 
s návrhom súhlasili.  
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 
 



8. Rozpočtové opatrenie č XIII/2016, č. XIV/2016 
 
Materiál bol poslancom predložený. Starostka vyzvala poslancov , aby sa k rozpočtovým opatreniam 
vyjadrili. 
Ing. Glejtek – sme radi, že obec dostala financie z EUROFONDOV na Rekonštrukciu a modernizáciu 
verejného osvetlenia. 
 

9. Došlá korešpondencia, rôzne 
 
Starostka -  Zámenná zmluva  medzi Jozefom Košútom, Ivicou Košútovou a obcou Bystrička. 
Starostka vysvetlila, že Okresný úrad Martin - Katastrálny odbor nesúhlasí so zavkladovaním Zámennej 
zmluvy, pretože obec Bystrička musí schváliť nové Uznesenia v zmysle predloženého vzoru. 
Zrušenie Uznesenia č. 232/2016 zo dňa 6.10.2016 a schválenie Uznesenia č. 260/2016. 
Hlasovanie o predloženom návrhu   
Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Starostka – prečítala žiadosť pani Marty Klimasovej. 
Diskusia: 
 
Marta  Klimasová – trvá na dodržaní už schváleného Uznesenia č. 99/2012 zo dňa 8.12.2012 v plnom 
rozsahu. 
 
 Starostka - nesúhlasí s odhŕňaním v plnom rozsahu ako v obci, pretože toto odhřňanie tankovej cesty 
pre pár občanov by stálo toľko ako pre 1 450 obyvateľov.  Navrhovala, aby poslanci navrhli max. počet 
odhŕňaní, ktoré zaplatí obec. Ďalší problém je ten, že obec Bystrička odhŕňa vlastne časť martinskej 
tankovej cesty na obecné náklady. Keďže sa občania obhajujú, že platia dane, dala si spočítať výšku 
daní, ktoré získajú od Klimasovcov, ml.Ota Rajniaka, pána Piklu a Badovcov, čo činí len cca 250,- € za 
rok. Mesto Martin neodhŕňa vôbec, vraj doteraz nemalo takú požiadavku. Pre obec je finančne 
nevýhodné, aby tie traktory, ktoré odhŕňajú dedinu, odhŕňali aj tankovú cestu. 
 
Ing. Glejtek – nesúhlasí s odhŕňaním tankovej cesty, občania ktorí trvale bývajú v chatách by si mali na 
vlastné náklady dávať odhŕňať tankovú cestu, pretože s takouto požiadavkou môžu prísť aj iní občania. 
 
Marta  Klimasová – hore na Lázkach snežilo viac ako v dedine a keď sa to nedalo odhrnúť hneď, 
potom otec s bratom odhŕňali niekoľko hodín ťažký mokrý a primrznutý sneh. Susedia im chodia búchať 
na dvere, prečo nie odhrnuté. Mnohokrát, pretože vlastnia traktor, vyťahujú zapadnuté autá zo závejov. 
Vraj sa odhŕňa pre viacerých občanov, nie len pre 4 rodiny. 
 
Ing. Malko – súhlasí len s určitým počtom odhŕňaní, ale limit by mal byť množstvo financií   a nie počet 
odhrnutí.   
 
Oto Rajniak – po predchádzajúcom rozhovore so starostkou obce súhlasí, že bude odhŕňať on 
a vystaví obci faktúru obci. 
 
Poslanci sa dohodli na finančnom strope za odhŕňanie tankovej cesty vo výške max. 180,-€ za sezónu. 
 
13. Diskusia  
 
Viliam  Lučanský – pozval prítomných na Vianočný futbalový turnaj, ktorý sa bude konať 26.12.2016 
na multifunkčnom ihrisku. 



 
Ing. Košút – treba upozorniť majiteľov objektov pri potoku /ako sa ide do ZŠ a MŠ/ na nevyhovujúci 
stav, hrozí okoloidúcim nebezpečenstvo úrazu / rozpadajúce sa budovy/. 
 
Starostka – napíše upozorňujúci list majiteľom objektov. 
 
Ing. Glejtek- z dôvodu skončenia platnosti revízie objektov – elektrická energia, ktoré sú vo vlastníctve 
obce Bystrička, je potrebné zohnať cenové ponuky na túto revíziu. On sponzorsky spravil revíziu 
objektu Hokejka, ktorá je nevyhnutná k novej kolaudácií z dôvodu zmeny užívania objektu.  
 
V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 06.12.2016 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 
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